

شركة الاستثمارات الوطنية	
صادر خارجي	
	
20/03/2023	تاريخ المراسلة
NIC - 3-25/104/10966	رقم المراسلة



شركة الاستثمارات الوطنية  
NATIONAL INVESTMENTS COMPANY

Date: 20 MAR 2023

التاريخ: 20 MAR 2023

To: Boursa Kuwait Company  
Dear Sirs,

السادة/ شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Disclosure of Lawsuits and Court  
Judgments**

**الموضوع: افصاح مكمل عن الدعاوى والأحكام القضائية**

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of lawsuits and court judgments.

بالإشارة إلى احكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

فهد عبدالرحمن المخيزيم -

عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي – Board Member and Chief Executive Officer

CC: Capital Market Authority



نسخة إلى: السادة هيئة أسواق المال



نموذج إفصاح مكمل عن الدعاوى والأحكام القضائية

Supplementary of Disclosure of Lawsuits and Court Judgments

Date	20 MAR 2023		التاريخ
Name of the Listed Company	National Investments Company K.S.C.P	شركة الاستثمارات الوطنية ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Disclosure Title	Complementary disclosure of the judgment issued in the appeals numbers 2020/104-103-101-99 Commercial Resume Capital Markets /1 Automated figure 163452120	إفصاح مكمل للحكم الصادر في الطعون أرقام 2020 /104-103-101-99 استئناف تجاري أسواق مال 1/ (الرقم الآلي 163452120)	عنوان الإفصاح
Previous disclosure date	07/12/2022	2022/12/07	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	Please note that the company has paid the value of the indebtedness settled in the aforementioned appeals, which is an amount of KD 2,108,925,000 (only two million, one hundred and eight thousand, nine hundred and twenty-five dinars), excluding the actual legal fees and judicial expenses in the execution file deposited in the General Administration of Execution at the Ministry of Justice, later on NIC will be back on the other party involved in paying half of the indebtedness, considering that the ruling on the execution document came with solidarity in their financial responsibility.	يرجى العلم بأن الشركة قامت بسداد قيمة المديونية المقضي بها بالطعون المذكورة وهي مبلغ وقدره 2.108.925.000 دك (فقط أثنان مليون ومائة وثمانية ألف وتسعمائة وخمسة وعشرون دينار لا غير) شاملة أتعاب المحاماة الفعلية والمصروفات القضائية بملف التنفيذ المودع بالإدارة العامة للتنفيذ بوزارة العدل، وسوف تعود شركة الاستثمارات الوطنية على الطرف الآخر المعني بسداد نصف المديونية لاحقاً بحسبان إن الحكم سند التنفيذ جاء بالتضام في ذمتهم المالية.	التطور الحاصل على الإفصاح
The Judgment is in favour of	One of the Company's clients	أحد عملاء الشركة	الحكم لصالح
The effect of the material information on the financial position of the Company	The financial effect of the above will be recorded in National Investments Company's Consolidated Financial Statements for the first quarter ending 31 <sup>st</sup> March 2023, by	سيتم تسجيل الأثر المالي لما ورد أعلاه في البيانات المالية المجمعة لشركة الاستثمارات الوطنية للربع الأول المنتهي في 31 مارس 2023، عن طريق تخفيض النقد والأرصدة لدى	الأثر المالي للتطور الحاصل



reducing Cash and balances with banks and financial institutions and, reducing Accounts payable and accruals. There will be no effect on the Statement of income for the first quarter ending 31<sup>st</sup> March 2023.

البنوك والمؤسسات المالية وتخفيض  
دائنون ومصرفات مستحقة. لن يكون  
هناك أي أثر على بيان الدخل للربع  
الأول المنتهي في 31 مارس 2023.



شركة الاستثمارات الوطنية  
NATIONAL INVESTMENTS COMPANY